
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 27-08-2020)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

07-11-2019 De raad wordt via de commissies op de 
hoogte gehouden over het 
gemeentefonds en de implementatie 
van het PGB-systeem.

Wethouder 
Briels

2021 Op 17 juli 2020 heeft de Minister de kamer geïnformeerd over 
de gewijzigde planning voor de doorontwikkeling en invoering 
van PGB2.0. Met alle ketenpartners, waaronder de VNG 
namens gemeenten, is afgesproken om in lijn met de 
doorontwikkeling van het systeem ook meer tijd te nemen 
voor de invoering.

Concreet betekent dit dat de eerste groepen gemeenten in het 
derde kwartaal van 2021 kunnen starten met de 
voorbereidingen. En dat de laatste groepen gemeenten zijn 
aangesloten in het vierde kwartaal van 2022.

12-12-2019 In het kader van de heroverweging van 
het minimabeleid zal onderzocht 
worden wat de haalbaarheid is van een 
eventuele kwijtschelding van de OZB 
belasting voor woningeigenaren

Wethouder 
Buter

BV November 
2020

De herijking van het minimabeleid is gestart. In november 
zult u hierover nader geïnformeerd worden. Daarbij zal 
expliciet aandacht worden besteed aan de vraag of 
kwijtschelding van OZB voor woningeigenaren haalbaar is 
gebleken. 

25-06-2020 De raad ontvangt een toelichting, ten 
aanzien van de lijst van moties, op de 
stand van zaken Alternatieve middelen 
project Gulden Land

Burgemeeste
r

25-06-2020 De vragen ten aanzien van de motie 
over woningbouw Aarle-Rixtel, wat 
feitelijk de redenen zijn waarom er niet 

Burgemeeste
r



gebouwd kan worden, worden 
schriftelijk beantwoord

COMMISSIE ALGEMENE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

12-09-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
ten aanzien van de Heuvel in Lieshout 
en het plan zal nog dit jaar 
gepresenteerd worden.

Wethouder 
Meulensteen

De wethouder informeert u mondeling.

Kan afgevoerd worden.

21-11-2019 Er wordt teruggekomen op de 
ontwikkelingen wat betreft de 
Veiligheidsregio.

Burgemeeste
r

OB December 
2020

Zodra er meer duidelijkheid is wordt u mondeling 
geïnformeerd door de portefeuillehouder.



COMMISSIE SOCIAAL DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

Medio 
2020

Er is een nieuw model opgesteld om de kosten in het sociaal domein 
te monitoren. Dit zal voor het eerst in de begroting 2021 verwerkt 
worden. Voor de programma-indeling heeft dit geen consequenties. 
We hebben het voornemen om de commissie en raad op basis van 
dit model in een kwartaalmonitor Sociaal Domein te gaan 
informeren.

28-05-2019 De vraag m.b.t. de daling van de 
uitgaven in 2018 wordt schriftelijk 
beantwoord. Deze vraag heeft o.a. 
betrekking op de relatie tussen 
kwijtschelding belastingen en daling 
van de uitgaven.

Wethouder 
Buter

De vraag is uitgezet bij de BSOB.

19-11-2019 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over de ontwikkelingen 
m.b.t. een mogelijke stelselwijziging in 
de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

De wethouder informeert u zodra hierover informatie beschikbaar is. 

19-11-2019 De commissie wordt geïnformeerd over 
het project m.b.t. de nieuwe wet 
inburgering zodra er inhoudelijk meer 
duidelijk wordt

Wethouder 
Buter

Juli 2021 De invoering van de wet is uitgesteld tot 1 juli 2021. De invoering 
van de wet wordt regionaal opgepakt binnen het werkgebied van 
Senzer. Binnen de Peelgemeenten wordt op pilotbasis gewerkt met 
een gezamenlijke trajectregisseur ter voorbereiding op de nieuwe 
wet. Zie verder de toelichting in de eerste tussenrapportage.

07-01-2020 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd hoe het financieel-
technisch precies zit m.b.t. het 
eventuele tekort n.a.v. de WVGGZ

Wethouder 
Slaets

Nog geen nadere informatie bekend. Zodra deze beschikbaar is 
wordt u daarover ingelicht. 

07-07-2020 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden van de ontwikkeling rondom 
de verantwoordelijkheden voor 
beschermd wonen.

Wethouder 
Slaets



COMMISSIE RUIMTELIJK DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

11-01-2017 In de commissie wordt een discussie 
gevoerd over het te hanteren beleid bij 
vrijkomende agrarische 
bedrijfsgebouwen

Wethouder 
Meulensteen

Eind 2019 Wordt meegenomen in proces ‘Omgevingswet’. De discussie over 
het hergebruik van vrijkomende agrarische bedrijfsgebouwen gaat 
namelijk eveneens gevoerd worden in het kader van de 
totstandkoming van de visie voor het buitengebied.

20-02-2019 Het Waterschap wordt uitgenodigd om 
een presentatie te verzorgen in de 
commissie over de werkzaamheden in 
het kader van het jaarplan Doelmatig 
Waterbeheer

December 
2020

De portefeuillehouder heeft voorgesteld om in de vergadering van 
woensdag 2 december 2020 de commissie Ruimtelijk Domein te 
informeren over doel en achtergronden van de Peelsamenwerking 
Doelmatig Waterbeheer, naar aanleiding van de dan vastgestelde 
herziende samenwerkingsovereenkomst Doelmatig Waterbeheer.

03-07-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de Heuvel in 
Lieshout, of er in de plannen voor de 
Baverdestraat voorzien is in 
seniorenwoningen en over de stand van 
zaken m.b.t. Kerkakkers 2

Maart 2020 Het Waterschap Aa en Maas heeft een zienswijze ingebracht tegen 
het plan Kerkakkers Blok II. Naar aanleiding hiervan is de 
bergingscapaciteit van dit plan opnieuw doorgerekend. De 
conclusie is dat er voor de drie woonblokken onvoldoende 
capaciteit is om het hemelwater te bergen. Verder is bekend dat in 
het plan De Laarsche Velden de waterberging krap bemeten is wat 
bij hoosbuien wateroverlast geeft. Voor uitbreiding van de 
bergingscapaciteit is in de directe nabijheid een perceel 
landbouwgrond aangekocht. 

Op korte termijn wordt het rapport over de omvang van de 
benodigde bergingscapaciteit en de realisatie hiervan voorgelegd 
aan het Waterschap.

Gemeente en Wocom brengen voor de ontwikkeling Baverdestraat 
beide gronden in. Afspraken met betrekking tot deze 
gebiedsontwikkeling worden vastgelegd in een 
samenwerkingsvorm en inhoud. Met de eigenaren grenzend aan 
dit plangebied is gesproken over de verkoop van een gedeelte van 
hun achtertuinen. Dit proces is nog niet afgerond. 

Er is opdracht gegeven voor een stedenbouwkundige uitwerking 
van het plangebied en het opstellen van het bestemmingsplan 
inclusief alle benodigde onderzoeken. Verder is er een 



projectgroep geformeerd om het hele proces in goede banen te 
leiden en de voortgang te bewaken. De verwachting is dat dit plan 
in Q4 in procedure kan.

Ten aanzien van de Heuvel geldt dat planvorming wordt 
voorbereid.

08-01-2020 De ongewenste activiteiten met auto’s 
aan de Molenstraat in Aarle-Rixtel 
worden uitgezocht

Wethouder 
Meulensteen

Volgens onze informatie worden de regels hier niet overtreden.

08-01-2020 De vragen over de waterkwaliteit in de 
bebouwde omgeving worden schriftelijk 
beantwoord

Wethouder 
Slaets

Beantwoord door de wethouder tijdens een voorgaande 
commissievergadering.

Kan afgevoerd worden
08-01-2020 De vragen over de herbestrating van 

het Kerkplein in Aarle-Rixtel en de 
verkeersveiligheid nabij de Donkse 
brug worden beantwoord

Wethouder 
Briels

Navraag bij omgevingsbeheer leert dat men nog in afwachting is 
van de handtekening van het kerkbestuur.

19-02-2020 Het pad langs het dierenpark Beek en 
Donk verkeert in slechte staat. Dit 
wordt bekeken.

Wethouder 
Slaets

Beantwoord door de wethouder tijdens een voorgaande 
commissievergadering.
Kan worden afgevoerd.

19-02-2020 De aantasting van openbaar groen door 
autoverkeer aan de Oranjelaan ter 
hoogte van het crematorium wordt 
bekeken

Wethouder 
Slaets

Beantwoord door de wethouder tijdens een voorgaande 
commissievergadering.
Kan worden afgevoerd.

27-05-2020 De commissie wordt geïnformeerd over 
het overleg met het kerkbestuur van 
het Kerkplein Aarle-Rixtel

Wethouder 
Briels

September 
2020

27-05-2020 Het verzoek voor een nieuwe 
doorrekening van een 2x2 baans 
uitvoering van de N279 wordt onder de 
aandacht gebracht bij de Provincie en 
de commissie wordt hierover schriftelijk 
geïnformeerd

Wethouder 
Meulensteen

Beantwoord door de wethouder tijdens een voorgaande 
commissievergadering.

Kan worden afgevoerd. 

27-05-2020 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over eventuele 
alternatieven voor de buurtbus in deze 
tijd van corona

Wethouder 
Meulensteen

Beantwoord door de wethouder tijdens een voorgaande 
commissievergadering.



Kan worden afgevoerd.


